
 

Αθήνα, 5 Ιουνίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: τον Υπουργό Υποδομών, Μεταφορών και Δικτύων 

Θέμα: Ανάγκη για διακριτή δίοδο στον Πύργο Ελέγχου Αερολιμένα Θεσσαλονίκης  

   

 Πληροφορούμαστε ότι στον Πύργο Ελέγχου Αερολιμένα Θεσσαλονίκης δεν υπάρχει ξεχωριστή δίοδος, 

με αποτέλεσμα να εγείρονται ζητήματα ασφάλειας των εργαζομένων ως Ελεγκτών Εναέριας Κυκλοφορίας, 

καθώς και γενικότερα θέματα ασφάλειας στην πίστα του αεροδρομίου. Οι Ελεγκτές Εναέριας Κυκλοφορίας 

συνωστίζονται με πλήθος άλλων εργαζομένων στον αεροσταθμό, καθώς επίσης και με τους επιβάτες που 

ταξιδεύουν, χρησιμοποιώντας την ίδια πύλη εισόδου.  

Ένας πρόσθετος λόγος ανησυχίας προκύπτει από την πρόσφατη επιδημία του κορωνοϊού COVID-19, 

καθώς θα αυξηθεί έτσι η πιθανότητα διασποράς και μετάδοσης στους Ελεγκτές Εναέριας Κυκλοφορίας και 

γενικότερα. 

Σημειώνεται ότι στη βόρεια πλευρά του κτηρίου του Πύργου Ελέγχου Αερολιμένα και πιο 

συγκεκριμένα στο ισόγειο υπάρχει η δυνατότητα διάνοιξης ξεχωριστής εισόδου με τοποθέτηση μηχανήματος 

ηλεκτρονικής ανάγνωσης με κάρτα ή με κωδικό.  

Είναι σημαντικό να αποφευχθεί η υποχρεωτική δίοδος μέσα από την πίστα, καθώς υπάρχουν μεγάλοι 

κίνδυνοι ατυχημάτων τραυματισμού με τα πολλά και διαφορετικής φύσεως κινούμενα οχήματα. 

    

Κατόπιν των ανωτέρω, 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  

Τι προτίθεται να κάνει για να κατασκευαστεί διακριτή δίοδος στον Πύργο Ελέγχου Αερολιμένα 

Θεσσαλονίκης για τους Ελεγκτές Εναέριας Κυκλοφορίας σύμφωνα με τα ως άνω εκτεθέντα, ώστε και να 

αποφευχθούν οι κίνδυνοι ατυχήματος και να μειωθεί αποφασιστικά η διασπορά και μετάδοση του κορωνοϊού 

COVID-19; 

 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

 

 

Μαρία Απατζίδη 
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